
   
 
Verslag omgevingsdialoog  
nieuwbouwplan Broekweg-Tureluur Venray 
 
 
Datum: 25 mei 2022 
Tijd:  19.00 – 20.00 uur 
Locatie: Hotel, conferentie- & partycentrum De Witte Hoeve in Venray 
Aanwezig: ca. 22 omwonenden 
  Gemeente Venray,  
  Wijkraad de Brabander,  
  Bots Wonen,  
 
 
Op 3 mei hebben de omwonenden van het nieuwbouwplan Broekweg-Tureluur te Venray 
de uitnodiging ontvangen om aanwezig te zijn bij de informatieavond gehouden bij De 
Witte Hoeve, op het Binnenterras, in Venray. Bij de uitnodiging was de situatie en visuals 
in vogelvlucht toegevoegd.  
 
Het binnenterras was een mooie lichte en ruime zaal. In het midden van de zaal hebben 
we tafels geplaatst met aan beide kanten op groot formaat de presentatie van de 
nieuwbouwplannen. De situatietekening en visuals waarin de nieuwbouwplannen vanuit 
diverse punten en straatbeelden zichtbaar werd gemaakt.  
 
Bots was met 4 personen aanwezig om bezoekers welkom te heten, een toelichting te 
geven bij de plannen en vragen te beantwoorden. Omwonenden werden erop gewezen 
dat het tevens mogelijk was om een formulier in te vullen, om naw gegevens achter te 
laten. Middels deze contactgegevens worden omwonenden van het plan op de hoogte 
gehouden gedurende het traject.  
De Witte Hoeve serveerde koffie en thee. 
 
Direct bij aanvang mochten we omwonenden ontvangen en een toelichting geven.  
Tijdens de avond zijn er een aantal opmerkingen gemaakt, in hoofdlijnen zijn de 
volgende kanttekeningen geplaatst: 
− afname aantal parkeerplaatsen/parkeerdruk; 
− overlast door bouwactiviteiten; 
− verkeersveiligheid; 
− nemen de nieuwe woningen zonlicht weg uit de achtertuin?; 
− is er rekening gehouden met de 8 aangewezen parkeerplaatsen voor de bewoners 

van de Smellekenlaan?; 
− momenteel al druk met parkeren, wellicht éénrichtingsweg maken met 1 strook 

parkeerplaatsen.  
 
Algehele conclusie is dat de omwonenden aan geven dat het nu al druk is met parkeren 
in de straat en ze verwachten dat dit door de nieuwbouw nog erger zal worden.  
 
Dit verslag en daarmee bovengenoemde punten worden nader bekeken en tevens 
afgestemd met de gemeente Venray.  
 
Bots dankt alle omwonenden voor de input en de komst en houdt omwonenden middels 
een nieuwsbrief op de hoogte van de voortgang van het nieuwbouwplan.   



   
Impressies informatieavond 
 
 
 

 

 
 

 
 

 
 

 
 

 

 




